
Referat Hovedbestyrelsesmøde 
Dansk Døve-Idrætsforbund 

 

 

 

Dato: 23. september 2022 kl. 18.00-19.00 

Placering: Crowne Plaza, Copenhagen Towers, København 

Deltagere: Anders Kirchheiner (KIR), Janni Møller Thomsen (JMT), Laila Benthin (LAB), Michael Weber 
Steenberg (MS) & Søren Toura-Jensen (STJ) 

Sekretariat: Joachim Thor Krøyer (JTK) 

 

 

1. Velkomst 
MS byder velkommen. Hovedbestyrelsesmøde bliver kort med fokus på strategiplanen, og derefter skal 
MS og JTK ud til lufthavnen og ønske vores badmintonspiller William Rasmussen held og lykke med EM 
Badminton 2022. 
 
Mødeleder er MS 
 

2. Sager til orientering 
 

2.1. Sekretariatet 
Opsummering af arbejdet hidtil. 
 
Sekretariatet er ved at være oppe at køre igen efter pres og sygdom. Vi arbejder på at kunne få 
ekstra hjælp til sekretariatet til de mange opgaver der er.  
 

2.2. Økonomi 
JTK orienterer. 
 
Økonomien er fortsat god og sund, og forventningen at forbundet fortsat kommer ud med et 
lille overskud i 2022 – og det er et positivt, fordi vi har lige haft Deaflympics 2022 i Brasilien 
med store indtægter, også store udgifter. 
 
Allerede nu er vi i gang med at planlægge året 2023 i forbindelse med budget samt hvad vi skal 
gøre i ekstra tiltag for at få tilført endnu flere økonomiske midler til forbundet. 
 



 

 2 

2.3. Forretningsudvalget (FU) 
FU har ikke haft møde siden sidste møde, men MS vil give en opsummering 
på bestyrelsesaktiviteterne hidtil.  
 

3. Emner til behandling af Hovedbestyrelsen 
 

3.1. Strategiplanen 
Fristen for tilbagemelding af strategiplanen er udskudt til næste bestyrelsesmøde den 23. 
november, hvor JTK kommer med oplæg og udkast til hvordan dette kan føres videre i de 
kommende år. 
 

3.2. Ekstraordinært Årsmøde 
Vi er nødt til at gennemføre et ekstraordinært årsmøde i november måned, ellers kan vores 
revisor ikke godkende årsregnskabet medmindre der sker ændringer i vedtægterne. MS 
uddyber herom – og informerer klubberne. 
 

3.3. Lederseminar 
Vi drøfter forventninger m.v. til lederseminaret. Flere af hovedbestyrelsen deltager til 
lederseminaret sammen med sekretariatet og idrætsledere / landstrænere. Fokus er en 
overordnede præsentation af den kommende strategiplan samt de nye brobygningsprojekter vi 
er i gang med – og til sidst også hvordan vi kan sikre forbundet i mange år frem med flere nye 
idrætsudøvere med høretab. 
 

3.4. 100 års jubilæumsfest d. 8. oktober 
MS giver en orientering omkring arbejdet hertil. Der skal laves overblik over program og deles 
ansvarsområder ud (små opgaver) til både sekretariatet og hovedbestyrelsen, og der 
forventningsafstemmes. Indtil videre er der ca. 200 tilmeldte. 
 
Kort evaluering af jubilæumsreceptionen den 26. august 2022., som var en stor dag for 
forbundet. Vores klubber, æresmedlemmer, samarbejdspartnere m.fl. kom til receptionen, og 
der var en god stemning og hygge i et par timer – også stor tak for de mange pengegaver, som 
nu bliver sat ind på jubilæumskontoen. Senere skal hovedbestyrelsen tage stilling til hvad 
pengene skal anvendes til. 
 

3.5. DD3 Seminar 
Klubberne har udtrykt ønske om et seminar med de to øvrige DD3 foreninger, eventuelt til 
foråret 2023. Lige nu er der ikke planer om et seminar i 2023 i samarbejde med DDL og DDU, 
men MS vil følge op på det – måske først i slutningen af 2023 eller i 2024. 
 
Vi satser mere på, at afholde forbundets egne seminarer sammen med klubberne, f.eks. 
klubseminar i foråret 2023 og ekstra klub- og lederseminar i slutningen af 2023. 
 

4. Næste møde 
Næste hovedbestyrelsesmøde er den 23. november 2022 ved CPCT i København. 
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Underskrevet den     / 2022.  

 

 

 
_________________________  _________________________ 

Michael Weber Steenberg    Anders Kirchheiner  
Formand    Næstformand 

 

 

_________________________  _________________________ 

Janni Møller Thomsen    Søren Toura-Jensen       
HB-medlem     HB-medlem    
  

 

 

_________________________ 

Laila Benthin 
HB-medlem 

 


